

## Alibaba Cloud 阿里雲



26/F, Tower One, Times Square, 1 Matheson Street, Causeway Bay, Hong Kong  
Tel: (852) 2215 5100  
Fax: (852) 2215 5200  
Website: [hk.alibabacloud.com](http://hk.alibabacloud.com)  
Email Address: [enquiry\\_hk@alibabacloud.com](mailto:enquiry_hk@alibabacloud.com)

香港銅鑼灣勿地臣街 1 號時代廣場 1 座 26 樓  
電話：(852) 2215 5100  
傳真：(852) 2215 5200  
網址：[hk.alibabacloud.com](http://hk.alibabacloud.com)  
電子郵件：[enquiry\\_hk@alibabacloud.com](mailto:enquiry_hk@alibabacloud.com)

### Senior Management (Hong Kong, Macau & Philippines)

Mr. Leo Liu	General Manager
Mr. Thomas Poon	Head of Solutions Architect
Mr. Thomas Ho	Head of Public Sector
Mr. Calvin Tang	Head of Marketing
Ms. Ike Lin	Head of Partner Development

### 高層管理人員 (香港, 澳門, 菲律賓區域)

劉彬星先生	總經理
潘家和先生	解決方案架構主管
何遠標先生	公共事務部總監
鄧惠良先生	市場營銷主管
林亞萱女士	渠道業務拓展主管

### Business Activities

Alibaba Cloud, founded in 2009, is a global leader in cloud computing and artificial intelligence, providing services to thousands of enterprises, developers, and government organizations in more than 200 countries and regions. Committed to the success of its customers, Alibaba Cloud provides reliable and secure cloud computing and data processing capabilities as a part of its online solutions. In January 2017, Alibaba Cloud became the official cloud services partner of the Olympics.

Alibaba Cloud has established 3 available zones in Hong Kong since 2014 and built a local professional team. According to the latest Gartner's Market Share: IT Services, Worldwide 2021 report, Alibaba had the largest IaaS market share in Hong Kong in 2021.

### Parent Company

Company Name: Alibaba Cloud (Singapore) Private Limited  
Country: Singapore

### 業務概況

阿里雲成立於 2009 年，是雲計算和人工智能領域的全球領導者，為 200 多個國家和地區的多家企業、開發者和政府機構提供服務。阿里雲致力於透過全面的行業解決方案，為客戶提供可靠、安全的雲計算和數據處理能力。在 2017 年 1 月，阿里雲更成為奧運會官方雲服務合作夥伴。

阿里雲自 2014 年起在香港建立了 3 個可用區，同時也在本地組建專業團隊。根據全球諮詢分析機構 Gartner 最新發佈的《市場佔有率：全球資訊科技服務行業 2021》報告，2021 年阿里巴巴於 IaaS（基礎設施即服務）市場的份額位居香港市場首位。

### 母公司

公司名稱：Alibaba Cloud (Singapore) Private Limited  
國家：新加坡